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1.  Uit het rapport van de Inspectie Gezondheidszorg en Jeugd van het Ministerie van VWS 

komt naar voren dat in de regio Westfriesland de gemeenten zich inhoudelijk te veel 

bemoeien met de jeugdzorg. De resultaatgerichte financiering leidt tot bureaucratie en 

tot wachtlijsten. Volgens het rapport (pag. 27) is deze maatregel “(…) zodanig 

gecompliceerd dat dit de tijdige inzet van passende hulp vertraagt.” In de 

Transformatievisie (pag. 7) wordt het resultaatgerichte werken desondanks als 

uitgangspunt genomen: “Door toe te werken naar een uniforme wijze van 

resultaatmeting door verschillende organisaties, kunnen we tijdig trends en effectiviteit 

van zorg waarnemen.” Kunt u uitleggen wat u ertoe heeft bewogen om op dit punt de 

aanbevelingen van het inspectierapport naast u neer te leggen? 

antwoord  Het inspectierapport heeft opmerkingen gemaakt over het resultaatgericht werken dat 

in de regio Westfriesland geldt sinds 1 januari 2020.  

De verwerving van de JeugdzorgPlus gaat over 3 regio’s en wordt op een andere manier 

ingekocht dan in Westfriesland voor de lichtere vormen van jeugdhulp. 

Met het punt dat u aankaart op pagina 7 wordt vooral gesproken over data monitoring 

van zorgaanbieders in het algemeen en hoe die monitoring beter op elkaar aan zou 

moeten gaan sluiten zodat we over het hele jeugdhulpveld een goede vergelijking 

kunnen maken van de trends en effectiviteit van zorg. Dat sluit niet aan op de 

aanbevelingen die in het inspectierapport zijn bedoeld, daarmee zijn wij van mening 

dat we niet de aanbevelingen naast ons neer hebben gelegd. 

2. Uit recente cijfers van Follow the Money blijkt dat binnen de jeugdzorg meerdere 

zorgaanbieders exorbitante winsten hebben opgestreken. In de Transformatievisie wordt 

geen aandacht besteed aan dergelijke zorgcowboys. Bent u bereid om - met het oog op 

het aankomende verwervingstraject - een paragraaf toe te voegen met daarin een visie 

op deze problematiek? 

Antwoord Nee. Wij zullen in ons verwervingstraject onder andere eisen stellen aan de in te 

schrijven zorgaanbieder, onder andere over de registratie als JeugdzorgPlus aanbieder 

en over de ervaringen van deze specifieke aanbieder in de regio’s waar onze jeugdigen. 



 

 

vandaan komen. Daarmee kunnen we sturen op welke zorgaanbieders die zich in kunnen 

schrijven voor deze verwerving. 

 

 


